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ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv
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Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Elnökhelyettes

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

5. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

8. Osztényi Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

12.Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottsági tag

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Szántó Lili azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy megérkeztek a megrendelt
eszközök, amit mindenki nyugodtan használjon, illetve lehet már nyomtatni, ugyanis be lett
szerelve a nyomtató patron. Részt vett a mai Animátori Fórumon, Gólyatábor és Gólyahét
megbeszéléseken, és a szombati stáb találkozón.

Német Fanni azt osztja meg, hogy szeretettel várja a beszámolókat a Küldöttgyűlésre,
ezenkívül a rendezvényes visszajelző kérdőívvel foglalkozott.

Lillik Dóra arról számol be, hogy március 13-án a dán hallgatók részt vettek a
Kazinczy utcai épületben megtartott workshopon, ami jól sikerült. Ezt követően Külügyi
Bizottsági ülést tartottak, ahol kitűzték a mentorképzés dátumait, amire április 11-12-én fog
sor kerülni. Fejes Zsófia kérdezi, hogy a képzéseken tervezik-e a Hallgatói Önkormányzat
bemutatkozását. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy igen, azonban a képzéstervet a jelentkezők
száma alapján fogják alakítani.

Tóth Dorottya Panna megosztja, hogy március 14-én EHÖK Gólyatábor
megbeszélésen vett részt Fejes Zsófiával, március 15-én pedig a HÖOK március 15-ei
megemlékezésén, és utána a Budapesti Corvinus Egyetem hallgatóival tartott megbeszélést,
ahol mesélt az Animátori Kör működéséről és a kari rendezvényekről. Március 18-án
elkezdődtek a szitus animátori képzések. A mai nap folyamán részt vett az Animátori
Fórumon és a Gólyatábor megbeszélésen, valamint Tóth Fannival és Fejes Zsófiával
megbeszélést tartottak a Vezetőképző kapcsán.

Wawra Máté arról számol be, hogy március 6-án részt vett egy EHÖK
Küldöttgyűlésen, továbbá a weblapon elkészítette a fogadóórák fület, emellett frissítette a
Delegált Kör, és az új pozíciók részét. Március 17-én megbeszélést tartott Tóth Hubával a
#mediagroup képzések menetével kapcsolatban, amit április elején terveznek megtartani. Ma
elkészítette a fogadóórák angol nyelvű változatát a honlapra, ezenkívül folyamatosan mentek
ki posztok, többek között a delegált képzések, aktuális rendezvények és a szakdolgozat
tájékoztató kapcsán.
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Czingráber Péter arról számol be, hogy előző hét kedden megbeszélést tartott Dobi
Hannával a Verses Est kapcsán, és jelenleg az esemény helyszíne egyeztetés alatt áll, azonban
ha holnapig nem kap választ, akkor új helyet szeretne keresni. Előző héten publikáltak 2
novellát, emellett kijavított 4 verset, amelyek közül 2 alkotás az elkövetkezendő napokban
meg fog jelenni. Layton Sandra felveti, hogy a Verses Estet az Izabella utcai épület büféjében
is meg lehetne tartani, ráadásul a holnapi nap folyamán megbeszélést tart a büfé
üzemeltetőjével.

Szóráth Blanka azt osztja meg, hogy Demetrovics Hanna előző hét szerdán részt vett
egy Külügyi Bizottsági ülésen, ahol a jegyzőkönyvet vezette, ezt követően egy Ellenőrző
Bizottsági ülésen, ahol az Alapszabály módosításáról esett szó, ezenkívül megírta a választási
kiírást, és március 25-én kezdetét venné a jelöltállításra való felhívás.

Layton Sandra részt vett a HÖOK március 15-ei megemlékezésén, utána egyezetett a
NAPKAZY felújításáról, amiről a holnap ki fog kerülni egy poszt az Instagram és Facebook
oldalra. A mai nap részt vett az Animátori Fórumon. Egyeztetett az Izabella utcai épület
büfésével, és a héten fognak összeülni, ezenfelül a projektbe Dobi Hanna is be fog
csatlakozni.

Andrónyi Réka megosztja, hogy tegnap megbeszélést tartottak a Savaria Egyetemi
Központ Tavaszi Egyetemi Napok kapcsán, ahol sokat haladtak a szervezéssel.

Osztényi Dóra beszámol arról, hogy egy EHÖK kezdeményezés kapcsán a doktori
iskolákat szeretnék népszerűsíteni PhD-hallgatók bevonásával, és ezt karonként külön
tervezik megvalósítani. Az előző héten kiküldték a szakdolgozat tájékoztatókat, emellett
elkezdte összeállítani a tanulmányi kisokost. A delegált képzésekre elindult a jelentkezés,
amit keddig meghosszabbítottak, és április 16-ára tervezik a Hallgatói Önkormányzat
tagjainak bemutatkozását. A mai nap meghirdették a Tudományos referens pozícióra való
jelentkezést. Március 21-én tervezik megtartani a delegált elbeszélgetéseket az eddigi
jelentkezőkkel, illetve Bárkányi Eszter Anna aznapra szervezi a delegált találkozót.

Fejes Zsófia előző hét szerdán egy EHÖK Elnökségi ülésen vett részt, március 15-én
pedig a HÖOK március 15-ei megemlékezésen. Megosztja, hogy a Küldöttgyűlés időpontja
jelenleg egyeztetés alatt áll. A mai napon részt vett egy Minőségfejlesztési megbeszélésen,
egy Gólyatábor megbeszélésen, az Animátori Fórumon, valamint Tóth Dorottya Pannával és
Tóth Fannival a Vezetőképző kapcsán tartott megbeszélést.

2. Egyebek

Czingráber Péter megosztja, hogy összeállt a pszichológia BA mintaterv
változtatásával foglalkozó bizottság, és jövő hét szerdán fognak megbeszélést tartani.

Wawra Máté azt kérdezi, hogy a mostani választás hogyan legyen meghirdetve. Fejes
Zsófia azt válaszolja, hogy a honlapra és a közösségi média felületekre is kerüljön ki poszt a
választásokkal kapcsolatban.
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Wawra Máté ismerteti az új logó 4 lehetséges változatát. Elmondja, hogy szívesen vár
javaslatokat, hogy min változtassanak, ezt követően az Elnökség átbeszéli a tervezeteket.

Demetrovics Hanna kikéri az Elnökség véleményét az új lehetséges Ellenőrző
Bizottsági tagról, akit ezen a héten tervezne felkérni, és az ötletet mindenki egyöntetűen
támogatja.

Németh Fanni beszámol arról, hogy elkészítette a tanév legjobb oktatóit megszavazó
kérdőívet, és a tervezett nevezési kategóriákat megvitatja az Elnökség.

Német Fanni elmondja, hogy közzétették a rendezvényes visszajelző kérdőívet, és a
beérkezett válaszokhoz Tóth Dorottya Pannának van hozzáférése, azonban majd Wawra
Mátéval is meg fogja osztani. A visszajelzés alapján a szombathelyi hallgatók nyitottak
lennének több eseményre, és az események hirdetése kapcsán Németh Fanni javasolja a heti
emlékeztetők bevezetését.

Fejes Zsófia megosztja, hogy május környékén terveznek szervezni egy csapatépítő
programot a Hallgatói Önkormányzat tagjai számára.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:53 perckor lezárja.

Budapest, 2024. március 19.

Fejes Zsófia Szóráth Blanka
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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